
Egy feljelentés margójára
Már a gyöngyös parti fák is ezt susogják, így gondolom mindannyian hallották a hírt – igen, 
igaz  –  rendőrségi  nyomozás  folyik  az  önkormányzat  két  külterületi  út  beruházásával 
kapcsolatban. A vád hűtlen kezelés.

Önkormányzati alkalmazottként mélységesen felháborít, hogy valaki képes volt feljelenteni az 
önkormányzatot  –  illetve  ebben  az  esetben  ez  alatt  gondolom  a  vezetőit,  így  a 
polgármestert/jegyzőt  és  a  tisztelt  képviselőket  kell  érteni.  Hát  nem  elég  hogy  minden 
környékbeli  település  irigykedve  nézi  a  sok  megújult  középületet,  rendezett  közterületet, 
csodájára  járnak  a  játszótérnek?  Hogy  minden  látogató  szóvá  teszi,  hogy  milyen  szép, 
kulturált, európai településen járt?

Hogy  példátlanul  jó  eredménnyel  sikerült  részt  venni  az  előcsatlakozási  alapok  sok-sok 
gyermekbetegséget  hordozó  és  bizony  elég  kusza,  átláthatatlan,  de  szerencsére  roppant 
felületes pályázatain és csaknem 300 millió forintot sikerült megszerezni a település számára?

Hogyan  hiheti  bárki,  hogy a  polgármester  váltáskor  meglévő  több  mint  70  milliót  ennél 
lényegesen hatékonyabban is fel lehetett volna használni???

Hogy  tételezheti  fel  valaki  is,  hogy  bármi  szabálytalanság,  sunda-bunda,  ne  adj  isten 
bűncselekmény történt bármelyik beruházással kapcsolatban is?

Miért hihetetlen az, hogy itt csak fény van és nincs semmi árnyék?

Hogy gondolhatja valaki,  hogy a Kenézi út építésénél csalást  terveztek volna? Hogy több 
szécsenyi utca felújítása is meg lett ígérve belőle? Hiszen egyetlen utcát sem újított fel évek 
óta! 

Hogy az ott elkészült és a pályázatban nem támogatható – és mint azt gondolom mindannyian 
belátjuk létfontosságú -  világítás  ne adj  isten  a  pályázati  pénzből  épült  volna?  Kár lenne 
felhozni is, hiszen nagy része már évek óta nem fogyasztja az áramot. 

Hogy a kivitelező leszámlázott olyan tételeket, amiket valójában az önkormányzat emberei 
végeztek el? Nincs emberfia aki ezt bizonyítani tudná!

Hogy a kivitelezés több mint 90 milliós költsége nem felelt meg az akkori piaci áraknak? 
Hogy a közbeszerzésen előre le volt beszélve, hogy ki is fog nyerni?

Nem tudom, honnan venne ilyet bárki?

Ki állítana olyat, hogy a polgármester úr szájából a játszótér avatásán elhangzott, hogy ebből 
a beruházásból megépül az Arany János utca? Hiszen még mindig kerülgetjük a gödröket!

Hogy a csaknem harmincmilliós AVOP támogatású beruházás 39 millió helyett valójában csak 
22-23 millióban került? Nevetséges gondolat!

Kinek a fejében fordulna meg olyasmi, hogy a felújított-kibővített középületekkel átestek a ló 
túlsó  oldalára?  Hogy  a  hivatalban  tíz  dolgozónak  túl  sok  az  a  két  és  fél  emelet?  Ez 
képtelenség, hiszen a gyógyszertár sem fért már el ott! 

Hogy a sportöltöző tele van kihasználatlan helységekkel? Ne már,  hiszen még csukamosó 
sincs!

Hogy gondolhatja bárki, hogy a tűzoltó szerházon csak felirat van és benne nem működik sem 
polgárőrség sem mezőőrség? Az a jó szolgálat, ami láthatatlan.



Van olyan, aki úgy véli, hogy az épületek hihetetlen építészeti értéket hordozó homlokzatának 
díszkivilágítása és az őszi lombok módjára, ám egész évben hulló feliratok feleslegesek és 
pazarlóak?

Úgy ismeri valaki a polgármestert, mint akinél pénzfeldobással kell eldönteni, hogy mikor 
mondd épp igazat és mikor nem? Ki állítaná, hogy nem lehet adni a szavára? Ki tételezne fel 
olyat,  hogy  ha  ott  a  nyílegyenes  sztráda,  ő  akkor  is  a  homályos-kanyargós  kerülőutakat 
választja? 

Valaki azt állítja, hogy annyira rosszul megy a vállalkozása, hogy az önkormányzat jókora 
működési hiányára fittyet hányva nem tud lemondani a főállású polgármesteri fizetésről és 
költségtérítésről?  Hogy  azért  nem  lehet  megtalálni  a  hivatalban,  mert  a  „rengeteg” 
önkormányzati ügy helyett a saját dolgait intézi? Hogy az önkormányzat érdekére hivatkozva 
képes lenne arra, hogy állami-eus pénzeket csaljon ki?

Hogy érdemi átszervezések helyett már fél évtizede görgeti/növeli a működési hiányt? Hogy 
ennek dacára még mindig egymást érik a kétes értelmű csicsázások?

Ez nem lehet komoly!

De még ha ezek a vádak igazak is lennének, csak nem gondolja valaki hogy az, aki az 
önkormányzat érdekében csalna, lopna és ha kell, ha nem hazudna, az a saját hasznára és az 
önkormányzat kárára is hasonlóképpen cselekszik? 

Ugyan már, ez az egész teljes képtelenség! Ugye?
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